
Posudek vedoucí bakalářské práce

Oceňuji odvahu studentky Ivany Moravcové, že se nezalekla výzvy zpracovat téma vcelku nové, navíc 

pod vedením ne-geografa, architekta. Tím si přidělala spoustu práce, se kterou se však dokázala 

skvěle vypořádat. Iva pracovala samostatně, pravidelně konzultovala a zapracovávala informace 

z různých odvětví, zdrojů. Vážím si jejího mezioborového uvažování a nadhledu.

Bakalářskou práci navrhuji přijmout k obhajobě

V Praze 9.6. 2014

Eliška Slámová


